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Érkezett : 201 1

ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ

Írásbeli választ igénylő kérdés
Dr. Kövér László úrnak
az Országgyű lés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

A Házszabály 91 . § alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok feltenni dr. Fellegi
Tamás nemzeti fejlesztési miniszter úrnak

„Miért nem volt elég 9 hónap arra, hogy újra megnyissák a Zöld Beruházási Rendsze r
pályázatait?”

címmel .

Tisztelt Miniszter Úr!

K/2116. számú írásbeli kérdésemre adott válaszát köszönöm. A részemre megküldött
anyagban arról tájékoztat, hogy „A Kormány tervei szerint - az eddig elé tárt szakmai tervek ,
lehetőségek alapján — főképp a hagyományos technológiával épült lakóépületek, a
panellakások energetikai korszerűsítését, az energia hatékony új otthonok építését, továbbá a
távhő rendszerek energia hatékony rekonstrukcióját kívánja támogatni, a még fel ne m
használt kvótapénzekből .” Miniszter úr arról is ír, hogy „Az érintett Minisztériumok
szakfőosztályain és a háttérintézményekben a korábban kitűzött űtemezésnek megfelelően
jelenleg is zajlik a programozási munka . ”
Felhívom miniszter úr figyelmét arra, hogy a Környezetvédelmi és Vízügyi Minisztériu m
Fejlesztési Igazgatóságának (KvVM FI) honlapján jelenleg is olvashatóak a Zöld Beruházás i
Rendszer (ZBR) egyes alprogramjainak pályázati felhívásai . Ezek között szerepel a Zöl d
Beruházási Rendszer Klímabarát Otthon Panel Alprogram és a Zöld Beruházási Rendszer
Klímabarát Otthon Energiahatékonysági Alprogram . Előbbi keretében lehet őség volt a
panellakások energetikai korszerűsítésére, míg utóbbi keretéb ő l lehetett hagyományos építés ű
lakóépületeket, illetve energiahatékony új épületek építését támogatni . Mindezeket
figyelembe véve érthetetlen számomra, hogy az elmúlt kilenc hónapban – ha a kormán y
valóban az Ön által megjelölt területeken tervezi új ZBR pályázatok kiírását – miért ne m
történt semmi?



Mindezekre figyelemmel kérdezem Miniszter Urat :
1. Miért nem történt semmi a kvótabevételek felhasználása tekintetében az Önö k

kormányzása idején, ami az emberek energiaköltségét és a szén-dioxid kibocsátás t
csökkenthette volna, továbbá az építő ipar számára beruházási forrást jelentett volna?

2. Néhány munkatársa szándékosan vezeti félre Önt, vagy „csak” a hozzá nem érté s
eredménye a mostani helyzet?

3. Ha valóban az Ön által említett területeken tervezik felhasználni a még meglévő
forrásokat, akkor miért nem nyitották meg a pályázati ablakokat az elmúlt kilen c
hónapban?

4. A KEOP 5.4.0 konstrukciója lehetővé teszi a Távhő-szektor energetikai
korszerűsítését . Figyelemmel az Önök terveire, hogyan kívánják biztosítani a z
addicionalitás elvét ?

Megtisztelő válaszait megköszönöm !

Budapest, 2011 . január 17 .

Tisztelettel:

Szabó I re
MSZP
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